
Besluitenlijst Commissievergadering Bestuur en middelen
Datum 28-10-2020
Tijd 19:30 - 20:45
Locatie Raadzaal
Voorzitter de heer L. Linssen
Toelichting Niet openbaar toegankelijk i.v.m. maatregelen coronavirus.

De commissievergadering wordt in verband daarmee in beeld en geluid 
via het internet uitgezonden

Aanwezig SV:      
RO:      
CDA:    
D66: 
VVD:
PAL:  
LS:  

S. van de Haterd 
G. Teeuwen 
H. van Helden
J. van Beek      
J. Vissers
H. Meewis
R. Verheul

Aanwezige 
portefeuillehouders

P. Verlinden, S. Backus en M. Janssen 

Overige aanwezige 
raadsleden/commissieled
en

geen

Ambtelijke 
ondersteuning

S. van Ham, I. Hoogervorst

Deelname derden Geen
Insprekers Er is geen gebruik gemaakt van het schriftelijk 

inspreken
Publieke tribune  -- personen
Pers --
Commissiegriffier J. Lommen

1 Opening
De voorzitter de heer L. Linssen opent de vergadering om 19:30 uur, heet 
iedereen van harte welkom

2 Vaststellen agenda
De agenda wordt conform het voorliggende concept vastgesteld.

3 Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering
Het verslag van de vergadering van de commissie van 16 september 2020 
wordt conform voorliggend concept vastgesteld.

4 (alleen schriftelijk) Spreekrecht niet-commissieleden
Er was voor deze vergadering alleen de mogelijkheid om vooraf schriftelijk 
een inspreekreactie in te sturen. Hiervan is geen gebruik gemaakt.

5 Presentatie en thema's
5.a Thema: evalueren bevindingen klachtencommissie

Wegens afwezigheid van de voorzitter van de klachtencommissie vervalt dit 
agendapunt. 

6 Raadsvoorstellen
6.a 2e Rarap 2020

De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de 



Pagina 2

raadsvergadering van 10 november 2020 conform het raadsvoorstel te 
besluiten. Wat de commissie betreft zou dat zonder raadsberaadslagingen 
kunnen.
De volgende vragen en opmerkingen komen aan de orde:
Mw. Teeuwen merkt op dat de onbenutte belastingcapaciteit meegerekend 
kan worden voor wat betreft de berekening van de weerstandscapaciteit. 
Dit is bekend, maar wordt niet gedaan omdat verhoging van de OZB een 
politiek issue is. 
De heer van Helden merkt op dat een claim van  Landgoed Leudal nog een 
risico is voor de gemeente.
De heer Meewis heeft enkele vragen t.a.v. de gecommitteerde reserves.
De regeling voor het opsporen van bommen uit de 2e Wereldoorlog. Deze 
wordt in voorkomende gevallen nog gebuikt bij wegconstructies. Als het 
geld niet meer wordt geoormerkt moet het terug naar het Rijk, vandaar dat 
deze post nog opgenomen is.
De bodemverontreiniging in de kelder in Haler, het betreft opruiming drugs-
lab. De gemeente is bezig om dit voor elkaar te krijgen, maar gaat nog niet 
zoals gewenst.
De bijdrage voor het Samen Zorgen Huis (drie jaar lang maximaal 
60.000,00 voor dekking van de exploitatielasten) is nog niet uitbetaald. De 
gemeente wacht nog op de jaarrekening van heet SZH.
De heer Verheul is benieuwd naar de elementen van het armoedebeleid. De 
heer Janssen antwoordt dat eind van dit jaar een notitie aan de commissie 
sociaal zal worden voorgelegd (en aan de raad). Een van de elementen is 
meer aandacht voor vroegtijdige signalering en preventie.
De heer van de Haterd heeft vragen over de reconstructie van de Rijksweg 
Horn. Deze zal niet worden doorgetrokken tot in de kern. Het verslag van 
de bewonersavond zal ter beschikking worden gesteld.

6.b Verwerking Septembercirculaire 2020
De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de 
raadsvergadering van 10 november 2020 conform het raadsvoorstel te 
besluiten. Wat de commissie betreft zou dat zonder raadsberaadslagingen 
kunnen.
De volgende vragen en opmerkingen komen aan de orde:
De septembercirculaire is niet doorberekend in de begroting. 
Mw. Teeuwen heeft nog enkele aanvullingen met betrekking tot de 
verhoging van het weerstandsvermogen gerelateerd aan de stijging van de 
belastingopbrengst. Dit zal morgen in een gesprek met haar worden 
teruggekoppeld.
De stijging van 6,5% over drie jaar betekent een jaarlijkse verhoging met 
6,%.
De heer Meewis vindt dat de reserves voor de statushouders en de 
inburgering niet naar de algemene reserves moeten, maar moeten blijven 
voor de doelen waarvoor bedoeld.

6.c Vaststellen programmabegroting 2021 - 2024 inclusief addendum
Dit voorstel zal tijdens de begrotingsvergadering van 3 november 2020 
besproken worden.
De volgende vragen en opmerkingen komen aan de orde:
Er zijn al veel schriftelijke vragen gesteld en beantwoord, en deze zijn 
opgenomen bij de stukken. De commissieleden spreken hun waardering uit 
voor de vlotte beantwoording.
De heer Meewis stelt kanttekeningen bij de bezuinigingen op het gebied 
Wmo. Dit is een zaak om desgewenst tijdens de raadsvergadering bij 
amendement in te brengen.

6.d Controleprotocol Accountant bij de Jaarcontrole 2020
De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de 
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raadsvergadering van 10 november 2020 conform het raadsvoorstel te 
besluiten. Wat de commissie betreft zou dat zonder raadsberaadslagingen 
kunnen.
De volgende vragen en opmerkingen komen aan de orde:
De heer van Helden vraagt naar de inspraakmogelijkheden over het 
controleprotocol. Geantwoord wordt dat deze er zijn geweest, en dat het 
mogelijk blijft om speerpunten toe te voegen. Wel moet dan gekeken 
worden wat dan de meerkosten zijn om extra onderzoek te verrichten.

6.e Geactualiseerde archiefverordening
De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de 
raadsvergadering van 10 november 2020 conform het raadsvoorstel te 
besluiten. Wat de commissie betreft zou dat zonder raadsberaadslagingen 
kunnen.
De volgende vragen en opmerkingen komen aan de orde:
De verordening is tot stand gekomen naar voorbeeld van de nieuwe VNG 
verordening, en verwacht wordt dat een toekomstige wetswijziging hier 
geen invloed op zal hebben.

7 Vanuit de raad ingekomen stukken
7.a Collegemededeling Digitale nieuwsverstrekking

De heer van Beek heeft een alternatief om naast de digitale 
nieuwsverstrekking een analoge versie van het Leudalnieuws te laten 
publiceren in Hallo Leudal, een blad dat een keer per maand wordt 
verspreid. De kosten voor 1 pagina bedragen volgens hem € 800,00 per 
maand. De overige fracties willen eerst meer informatie over het bereik, de 
kosten en de meerwaarde. De fractie Progressief Akkoord Leudal zal voor de 
volgende vergadering een motie hiervoor indienen.

8 Aan de commissie gerichte stukken
Er zijn geen ingekomen stukken voor deze vergadering.

9 Stand van Zaken organisatieontwikkeling
Dit onderwerp is aan de orde geweest tijdens de behandeling van de 2e 
Rarap, agendapunt 6a.

10 Langetermijnkalender
Er zijn geen opmerkingen t.a.v. de langetermijnkalender

11 Openstaande actiepunten
Er zijn geen openstaande actiepunten

12 Mededelingen en Rondvraag
De heer van Beek vraagt aandacht of het mogelijk is een videoboodschap in 
te laten spreken tijdens de commissievergadering. Dit is ook een vraag 
geweest die gesteld is in de commissie Fysiek. Het is aan het presidium om 
te oordelen over de wenselijkheid en te bezien welke mogelijkheden 
hiervoor zijn.

13 Sluiting
Niets meer aan de orde zijnde besluit de voorzitter de vergadering om 
20:45 uur onder dankzegging voor de geleverde inbreng.


